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Onderwerp:  Voordracht 19  Financieringstatuut 2020 

De commissie Economie, Financiën en Bestuur adviseert om de Statenvoordracht als hamerstuk te agenderen 
voor de PS-vergadering van 18 mei 2020. 

Voor de gestelde vragen en gemaakte opmerkingen zie hieronder het uittreksel uit het conceptverslag van de 
commissie Economie, Financiën en Bestuur van 20 april 2020. 

8.a. Financiën: Statenvoordracht Financieringsstatuut 2020 

Dhr. Zoon (PvdD) constateert dat de doelstelling is om het financieel risico van de provincie zo laag mogelijk 
te houden maar het geld is bestemd voor het realiseren van de provinciale doelstellingen en daar kunnen 
hogere en lagere risico’s bij horen, zoals bij een keuze voor de meest goede en niet de meest voordelige 
optie. Het betalingsverkeer loopt zoveel mogelijk via de huisbankier, ABN AMRO, maar die investeert vooral in 
fossiele grondstoffen en hanteert lage standaarden voor dierenwelzijn en voldoet tevens niet aan het wettelijk 
minimum van 30% vrouwen aan de top. Is het mogelijk om een tweede huisbankier in te zetten die meer 
duurzaam is en beter past en aansluit bij de provinciale doelstellingen? Niettemin wordt het 
Financieringsstatuut 2020 ondersteund. 

Dhr. Carton (PvdA), dhr. Dulfer (GL), mw. Strens (D66), dhr. Van den Heuvel (CU), dhr. Hartog (VVD), mw. 
Kuiper (CDA), dhr. Faassen (50plus/PvdO), mw. Bezaan (PVV), mw. Vastenhouw (FvD) en dhr. Ghazi (DENK) 
vinden het een hamerstuk. 

Dhr. Hoogervorst (SP) sluit zich aan bij de PvdD met betrekking tot de opmerkingen over de huisbankier. Het 
is een hamerstuk. 

Gedeputeerde Pels meldt dat de rol van de huisbankier bij het betalingsverkeer vrij beperkt is, want elke 
avond wordt het saldo naar de schatkist overgemaakt. Een extra bank leidt tot verhoging van kosten en extra 
administratieve procedures. Wellicht kan men zelf het initiatief nemen om een voorstel te doen. 

Dhr. Zoon (PvdD) vindt het een hamerstuk, maar meldt dat de PvdD het voornemen heeft om te onderzoeken 
of de overstap naar een andere bank gewenst is. Hij komt hierop terug.  

De voorzitter constateert dat de voordracht als hamerstuk wordt doorgeleid naar PS.  


